
No jaz sem z današnjo razpravo bom rekel kljub različnim pogledom na 

določene stvari zelo zadovoljen. 

Mislim, da smo analizirali in pa tudi detektirali kar nekaj stvari, ki jih bomo, kot 

je rekel minister, dopolnili, spremenili, izboljšali, odprli bomo tudi državni 

načrt. Tam bomo na novo ali pa drugače definirali tudi sam sistem vodenja, ker 

so tukaj pokazale pomanjkljivosti. Predvsem pri tem bom rekel sodelovanjem 

gasilskim, strogim, gasilskim delom, pa ostalim in jaz verjamem, da se v tem 

temi popravki in z vsemi tistimi ukrepi, ki smo jih evidentirali kot potrebne na 

tej analizi in pa tudi na samem poročilu seznani vlado, da bomo pripravili neke 

predloge, ki jih bo vlada verjetno sprejela takšne, seveda tiste, ki so na nivoju 

vlade, medtem ko za vse ostale, ki jih morajo sprejeti neke službe, ki so tukaj, so 

delovale kot gasilec, ki je do civilne zaščite. Če hočete, bomo pa seveda skozi 

analizo, ki bo zaključen dokument, potem naložili na nek ustrezen način tem 

institucijam. 

In prepričan sem, da bomo v drugem odzivu na podobno nesrečo še boljši, kot 

smo bili do sedaj. Čeprav se strinjam z ministrom, tukaj smo absolutno bili 

dobri. Seveda je bilo veliko improvizacije, veliko težav, ampak kljub temu jaz 

ocenjujem, da smo stvari odlično odpeljali. Treba je še vedeti, da smo delali v 

nemogočih okoliščinah, tako obremenjeno z neeksplodiranimi eksplozivnimi 

sredstvi, kot tudi vremenske razmere, tako da je treba to vzeti zakup. In še 

enkrat naj ponovim ministra, da toda nismo imeli nobene človeške žrtve ali pa 

hujše poškodbe je prvi uspeh te velike intervencije, ki je trajala 17 dni. 


